
 

 

 
 

ALGEMENE LEDENVERGADERING SO SOEST 
 

Notulen (door Sanne van den Berg en Debby Hagelen)  
 

Algemene Ledenvergadering op maandag 30 oktober 2023 
Aanvang: 20.00 uur - Plaats: Paviljoen Bosstraat – Oost 

Aanwezig: 55 aanwezigen 
 

 
1. Opening ALV 

Ries opent de vergadering om 20:00 uur. Gevolgd door 1 minuut stilte ter herdenking van de leden die ons 
zijn ontvallen. 

2. Ingekomen mededelingen 
Afgemeld ontvangen van Connie Hilhorst, Gerard vd Breemer, Thijs Janmaat en Frank Lenarduzzi 

3. Goedkeuring notulen ALV 
a. ALV d.d. 28 oktober 2022 

De dassenplaag is nog niet opgelost. Het veld is wel weer bespeelbaar maar het onderzoek vanuit 
de gemeente wat gaande is, is nog niet afgerond dus er zijn ook nog geen definitieve maatregelen 
getroffen. 
Ries kijkt nog terug op een eerder ingezonden brief van Bernd Nijenhuis en gaat hier op in. 
De ALV keurt de notulen goed. 

b. ALV d.d. 5 juni 2023 
De ALV keurt ook deze notulen goed. 

c. ALV d.d. 19 juni 2023 
De ALV keurt ook deze notulen goed. 

4. Goedkeuring jaarverslag 2022-2023 
Ries loopt kort door het jaarverslag heen. Het voornemen was om het wat korte te maken ten opzichte van 
vorig jaar maar er was toch weer veel te melden over alle activiteiten en ontwikkelingen binnen de club 
waardoor er toch 17 pagina’s gevuld zijn. 
De ALV keurt het jaarverslag goed. 

5. Financiën 
a. Verslag kascontrolecommissie 

Wim Oosterhof, Jari van den Breul en Jozefien Hooft hebben de financiële stukken doorgenomen 
en adviseren de ALV de cijfers goed te keuren.  

b. Goedkeuring financieel verslag seizoen 2022-2023 
Paul neemt de cijfers kort door.  
ALV keurt het financieel verslag goed. 

c. Contributie seizoen 2023-2024 
De kledingbijdrage is verhoogd sinds vele jaren. Dit is van €15 naar €20 gegaan voor wie hier 
gebruik van gemaakt. De contributie is met 4% verhoogd. 
ALV keurt contributie goed. 

d. Goedkeuring begroting seizoen 2023-2024 
Paul ligt de begroting kort toe. Wegens de stijgende kosten wordt er geadviseerd de prijzen te 
verhogen. Belangrijke stijgende kostenpost is de energiekosten. Hier wordt verder onderzoek naar 
gedaan. 
Peter Beijer noemt dat er 5 vendeliers minder zij dan vorig jaar. Paul ligt toe dat dit kan kloppen. 
De begroting moet op een goed moment vastgesteld worden, en deze vendeliers hebben mogelijk 
na deze tijd opgezegd. 
Peter Blokker noemt dat er een verschil in energiekosten zit. Hoe gaat het bestuur om met deze 
stijgende kosten. Ries geeft aan dat dit later in de vergadering nader wordt toegelicht. 
John Hoebe vraagt hoe realistisch de brutomarge is, aangezien de inkoopkosten per saldo lager 
zijn dan afgelopen seizoen.  
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Dit is inderdaad een uitdaging maar kan gerealiseerd worden door goed te kijken naar o.a. eigen 
verbruik en inkoopkortingen.  
ALV keurt de begroting goed. 

e. Verkiezing kascontrolecommissie 
Wim Oosterhof, Jari van de Breul en Jozefien Hooft blijft van kracht. Rene Musolf is reserve. 

6. Bestuursverkiezing 
i. Periodiek aftredend en herkiesbaar: Sanne van den Berg (Secretaris) 

ALV stemt in met een vervolg termijn voor Sanne. 
ii. Periodiek aftredend en niet herkiesbaar: Peter van Loon (Technische commissie) 

ALV dankt Peter middels applaus voor zijn inzet. 
iii. Kandidaat bestuur:   Hans van Dijk (technische commissie) 

ALV stemt in middels applaus met de zitting in het bestuur van Hans. 
Ries geeft daarnaast aan dat hij bij de volgende ALV zal aftreden als voorzitter en actief op zoek gaat naar 
een waardig opvolger. Geïnteresseerden voor deze functie mogen zich melden bij Ries. 

7. Bestuur mededelingen  
a. Speerpunten 2023-2024 

i. Barvrijwilligers en opvolging Thea Kok, Alex Boerhout en Ton Mets. 
Thea, Alex en Ton hebben aangegeven te stoppen per seizoen 2024/2025. Hiervoor moet 
dringend waardig opvolging gevonden worden. Daarnaast moeten er vrijwilligers 
gevonden worden voor de bar- en kioskbezetting. Hier ligt een uitdaging. 

ii. Voorbereiding zaterdag Soest 1 per 2024/2025 
Er worden gesprekken gevoerd met verschillende leden en vrijwilligers. 
Harry Janmaat oppert nog om in gesprek te gaan met CJVV. Zij hebben ook veel leden 
maar redden het ook op alleen zaterdag.  
Ries noemt nog het idee van het Jassenhok bij de velden om de tassen droog en veilig 
neer te zetten zodat de kleedkamers leeg kunnen voor andere teams. 

iii. Verduurzaming; algemeen en zonnepanelen. 
Er moet naar het verbruik worden gekeken. Hier hebben we invloed op. Sommige 
apparaten moeten worden vervangen om het verbruik naar beneden te krijgen. 
Daarnaast moet er gekeken worden naar mogelijkheden van zonnepanelen en opslag van 
energie. Hier is op dit moment nog geen helder en bruikbaar plan voor gevonden. Hier 
gaat wel verder onderzoek naar worden gedaan. De politiek speelt hier ook een rol. 

iv. Accommodatie; sleutelplan en 4ENA 
Het sleutelplan is ouder dan 15 jaar waardoor het niet meer gecertificeerd is. Er wordt 
gekeken naar een nieuw plan waarbij afsluiten van het pand vergemakkelijkt gaat 
worden. Hierdoor zal ook minder vaak vals alarm worden geslagen. Daarnaast zal er meer 
controle kunnen komen op uitgifte van sleutels. 
Johan de Ruigt noemt de mogelijkheid van digitale sleutels (tags) voor het openen van 
deuren. Jasper geeft aan dat dit een heel mooi systeem is, maat erg kostbaar. Mogelijk 
dat alleen de buitendeuren via dit systeem gaat werken, maar voorlopig zal er eerst een 
pilot worden gedaan op het ballenhok. 
Verder heeft de 4ENA een nieuw veld nodig. Hier zal de komende tijd naar gekeken 
worden. 

v. Breedte(=basis) sport meer aandacht geven 
Op 6 november zijn alle HJO’s aanwezig om vragen van alle trainers van de basis teams te 
beantwoorden. Dit moment is een toets moment om te kijken of er behoefte is bij de 
trainers van de basis teams om ondersteunt te worden bij hun trainingen. 

b. Presentatie John Hoebe over KNVB Kwaliteit en Performance Programma  
Het kwaliteit en Performance programma heeft een her certificering gehad. Aan de hand van een 
PowerPoint presentatie vertelt John hoe deze her certificering is verlopen.  
Na het vullen van het dossier volgde gesprekken met de KNVB en NOC Bright. Na aanleiding van 
dit gesprek konden nog verschillende zaken worden aangescherpt. Daarnaast zijn er nog tips 
gegeven om te zorgen dat de her certificering ook over 3 jaar kan worden bereikt. 
Het officiële bordje hangt inmiddels (weer) bij de voordeur. Als enige club in Soest  
Peter Blokland vraagt zich af of er ook een onderdeel in dit programma zit over het naar buiten 
brengen van deze certificering om nieuwe leden te trekken naar SO Soest. 

c. Overige mededelingen 
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Marcel van der Lugt wordt voorgedragen en namens de vergadering middels applaus benoemd tot 
lid van verdienste. 
Naast de vacatures voor opvolging barcommissie, heeft Pieter de Gier ook aangegeven dit seizoen 
te stoppen als wedstrijdsecretaris senioren. 
Paul Bosch van het G-team kan ook wat versterking gebruiken. Ook hiervoor aandacht en mogelijk 
nieuwe krachten die willen bijspringen. 
Voor het 100 jarig jubileum in 2026 kunnen mensen zich aanmelden bij Sanne voor de organisatie. 
Het huishoudelijk reglement wordt geüpdatet en facelift en komt binnenkort op de site. 
Het huurcontract met de gemeente ligt klaar en wacht erop om getekend te worden. 
Er zijn al 250 kaarten verkocht voor het TOP2000 feest, op = op dus wees er snel bij! 
De nieuwjaarswedstrijd wordt dit jaar weer op 1 januari gespeeld. De organisatie ligt dit jaar in 
handen van Leo Rauch, Bernd Nijenhuis en Pieter van Schalkwijk. 

8. Uitreiking Jan Hurenkamp en Rabobank keeperstrofee 
Gianni Hilhorst is topscoorder geworden en heeft daarmee de Jan Hurenkamp trofee gewonnen. 
Hein Janmaat is beste keeper seizoen 2022/2023 en heeft hiermee de Rabobank keeperstrofee gewonnen. 

9. Rondvraag 
Anke Rauch vraagt wanneer er nieuw geluidsinstallatie komt. Zowel binnen (microfoon) als buiten. Jasper is 
hier, samen met Leo Rauch mee bezig. 
Johan de Ruig benoemt de Klup van 100. Zij kunnen wel nieuwe leden gebruiken. De Klup van 100 verzorgt 
allerlei voorzieningen. De kosten zijn €50 pp, €25 voor de club en €25 voor een uitje. Bij interesse, neem 
contact op met Johan de Ruig of Harry Janmaat of mail naar klupvan100@gmail.com 
Han van Marwijk vraagt of Paul eerder heeft overwogen om het energiecontract te verlengen. Paul geeft 
aan dat voor nu is er een contract afgesloten voor 1 jaar. Daarna wordt verder gekeken aan de hand van de 
dan geldende tarieven. 
Anke Rauch vraagt of een lid die 60 jaar lid is geweest (zoals Marcel vd Lugt) niet automatisch moet worden 
benoemd als lid van verdienste. Ries geeft aan dat er geen vaste criteria zijn voor het benoemen van 
ereleden of leden van verdienste, maar dat hiernaar gekeken gaat worden. 

10. Sluiting en borrel 
Vergadering sluit om 21:42 uur 


